


<p style="text-align: center;"><b>Утверждаю</b>  <b>Генеральный директор ООО «Норд Империял»</b>  <b>А.В. Бакланов</b></p> <p style="text-align: center;"><i>06.11.24</i></p> <p><b>Критерии оценки для тендера по ремонту пакерно –якорного оборудования.</b></p>	<p style="text-align: center;"><b>Approved by:</b>  <b>General Director of LLC Nord Imperial</b>  <b>A.V. Baklanov</b></p> <p style="text-align: center;"><b>Bid evaluation criteria for the tender:</b>  <b>Repair of packers and anchor equipment.</b></p>
--	--

<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Наличие лицензий и разрешений на право проведения работ в области нефтегазодобывающих производств, в том числе на ремонт пакерно-якорного оборудования.</li> <li>2. Наличие опыта работ по ремонту пакерно-якорного оборудования не менее 3х лет.</li> <li>3. Срок выполнения ремонта- согласно графика Заказчика.</li> <li>4. Положительный опыт работы с компаниями ООО «Норд Империял», ООО «Альянснефтегаз»</li> <li>5. До тендера допускаются только участники, имеющие положительную величину активов.</li> <li>6. Из всех технически приемлемых участников тендера, только участник предложивший наименьшую цену на проведения ремонта будет рассматриваться для присуждения услуг тендера</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. The bidder shall have licenses and permits for the right to work in the field of oil and gas production, including the repair of packer and anchor equipment.</li> <li>2. The bidder shall at least 3 years of experience in repair of packers and anchor equipment.</li> <li>3. Repair time shall be as per Customer’s schedule.</li> <li>4. The bidder shall have positive past experience of cooperation with LLC Nord Imperial and LLC Allianceneftegaz.</li> <li>5. Only bidders with positive net worth shall be eligible for this tender.</li> <li>6. Out of all technically acceptable bidders, only the bidder that offered the lowest price for this repair shall be considered for award of the tender.</li> </ol>
--	---

**Согласовано/Agreed by:**

Главный советник по производству,  
охране труда и промышленной  
безопасности, бурению и капитальному  
ремонту скважин/  
Chief Advisor for Production,  
HSE, Drilling and WO

Начальник ПТО «Норд Империял» /  
Head of Production-Technology Department  
of LLC Nord Imperial

*06/11/2024*  
  
Бабуроа Бурадагунта/  
Baburao Buradagunta

  
Б.П. Анищенко/  
B.P. Anishchenko  
*05.11.24.*